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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
12/18. - pročišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj 
__________  2020. godine donijelo 
 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Zapisnika 

s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 2. listopada 2020. godine  

 
1.  

 
Prihvaća se Zapisnik s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 2. listopada 2020. godine. 
 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 
 

2. 
 
Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim 

novinama Grada Buzeta“.  
 
KLASA:  
URBROJ: 
Buzet,  
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  
 
 
 
         PREDSJEDNIK 
                     Dejan Jakac 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ZAPISNIK 
s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 2. listopada  2020. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00  sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Roberta Kalčić Savatović, viša savjetnica za pravne poslove u 
Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekte Grada 
Buzeta. 
 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 

Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Melisa Piuti,  Đani Soldatić, Damir Kajin,  Sandi 

Černeka,  Dubravka Črnac Dujanić, Vlatko Mrvoš, Vedran Majcan i Mirta Ćaleta. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Zdravko Ćurić. 

 
Ostali prisutni: Siniša Žulić, Ana Pernić, Elena Grah Ciliga, Martina Zlatić,  Elvis 

Šterpin i Gordana Čalić Šverko. 
 
Dejan Jakac otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne  te predlaže slijedeći 

dnevni red koji se jednoglasno prihvaća 
 

 

 D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane dana 27. kolovoza 2020. godine. 

 

2. Pitanja i prijedlozi. 

                                                                               

3. Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Buzeta za 2020. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

 

a. III. Izmjene Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2020. godinu 

i projekcija za 2021. i 2022. godinu, 

b. III. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za  

2020. 

 

 

                       

 



TOČKA 1. 

 
Usvajanje skraćenog zapisnika s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane dana 27. kolovoza 2020. godine 
 
 
 

 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se  skraćeni zapisnik s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane dana 27. kolovoza 2020. godine. 

 
 

 
TOČKA 2 

Pitanja i prijedlozi 

 

Dejan Jakac, vezano uz natpise u novinama oko ukidanja Policijske postaje u 

Buzetu, s obzirom da je PP Buzet bitna institucija u Gradu Buzetu, zanima ga što 

se po tom pitanju poduzelo? 

Đani Soldatić vezano uz ostavku ili otkaz direktora  TZ Buzet, s obzirom da 

njega  nakon vrlo kratkog vremena više nema, interesira ga što će se dalje poduzeti 

po tom pitanju?  

Denis Muzica vezano za  prijelaz preko pruge kod Huma, veliki je problem jer 

kada se dolazi iz pravca Lupoglava na prijelaz velika je nepreglednost, vlak dolazi 

iz smjera Pazina, slaba je vidljivost, prije nekog vremena desila se i saobraćajna 

nesreća. Po ljeti prolazi dosta turista a od signalizacije tu je Andrein križ a ostale 

signalizacije nema, pa predlaže ako se nešto po pitanju sigurnosti može poduzeti? 

Postavlja pitanje da li ima novosti o postavljanju ležećih policajaca u mjestu Roč ? 

Mirta Čaleta vezano uz linijski autobusni promet gdje je Buzet odsječen od svih 

gradova. Ministarstvo prometa i veza uvoditi će subvencije pa ju interesira da li se  

Grad Buzet  ima namjeru javiti na natječaj, te da se možda financira neka druga 

tvrtka ne „Ariva promet“ koja je sama po sebi ukinula sve linije, jer smatra da je 

sramota da smo autobusnom povezanošću „odsječeni“ od ostatka Hrvatske?  

Damir Kajin vezano za stavku i  iznos od 12.150,000,00 kn koja ga je gotovo 

frapirala za Dječji vrtić, ako to pretvorimo u eure to je cca.  1.641.000,00. Površina 

je  700 m2, te je  m2 došao na iznos od 2345 eura, te smatra da je to najskuplja 

investicija u povijesti ovog grada, a toliko ulažemo za „sedmero djece“. Vezano za 

nerazvrstane ceste koje su u očajnom stanju, cesta za Kajine, kraj drugog mostića 

iz smjera Buzeta za Kajine ne može se proći a da motorom ne udarite  po ceste. 

Smatra da se isto treba popraviti. Zatim za Sovinjsko polje, Srgobane, Salež, od 

Maruškići prema Jagodićima itd., smatra da treba hitna sanacija. Zatim cesta na 

zavoju kod  Velih vratiju  ako padne malo kišice  zavoj se ne može proći. Spomenuo 

je koliko košta s jedne strane dogradnja vrtića, a s druge strane u proračunu u 

rebalansu kolika se marginalna sredstva osiguravaju za nerazvrstane ceste.  



Pred x godina za Kuću tartufa Grad Buzet je potrošio cca. 800.000,00 kn. Neće 

govoriti o direktoru TZ, predlaže da bi mogao kustos muzeja Saša Nikolić 4 sata  

raditi i jedno i drugo zajedno, no može i netko drugi. Vezano uz nezaposlenost koja 

je počela rasti u Buzetu. U Buzet dolaze ljudi iz različitih dijelova zemlje, a naši ljudi 

izgleda ne žele raditi u Cimosu ili ne zna šta se tu dešava, ali imamo porast 

nezaposlenih u vrijeme sezone, 7. i 8. mjeseca za cca. 50% u odnosu na isti period 

prošle godine, desio se Covid no da li je uz pandemiju još neki razlog koji je 

identificiran i o kojem bi trebalo se vijeće pozabaviti.  

Siniša Žulić vezano uz Policijsku postaju, prije petnaestak dana načelnik PP ga 

je informirao o planu ravnateljstva policije o reduciranju i racionalizaciji, kako su oni 

to nazvali, određenih ustrojstvenih i organizacijskih jedinica unutar same policije 

gdje bi uz još desetak gradova u RH Buzet trebao ostati bez policijske postaje sa 

ispostavom. Rečeno je da se operativno u prvom mahu u tom dijelu ništa neće 

dogoditi, ali naravno znajući kako te stvari idu, a opekli smo se po pitanju  suda, 

naravno da se u prvom mahu, a referira se na Općinski sud u Buzetu kada se isto 

tako obećavalo pa se nakon stalne službe izgubio sud u potpunosti, a jedina stvar 

koja je trebala otići i koja je ostala je gruntovnica na sreću, a trebalo nam je 5-6 

godina vrate barem raspravni dani kada su u tužbenim postupcima buzećani u 

pitanju održavaju u Buzetu. Niko ga ne može uvjeriti da takva slična sudbina ne 

čeka i policiju u našem gradu, te iznosi da je tužan i razočaran. Idući četvrtak dobio 

je termin za sastanak sa zamjenikom glavnog ravnatelja policije g. Jozom Šukerom, 

no ne nada  se da će sastanak polučiti nekakav pozitivan rezultat iz tog jer je imao  

priliku govoriti sa jednim kolegom gradonačelnikom koji je bio na sastanku danas i 

kako je on otpraćen, i iz  razloga što nisu željeli da dođe nekoliko gradonačelnika 

zajedno na sastanak već termin daju svakom gradonačelniku posebno. Iznosi da 

nije istina da se za kuću tartufa dalo 800.00,00 kn. Iznosi da je jučer održana 

sjednica vijeća TZ gdje je donesena odluka da se ide u zapošljavanje nove osobe, 

te se nada da će se problem ubrzo riješiti. Što se tiče linijskih autobusnih prijevoza 

prema drugim gradovima, činjenica je da je pandemija značajno otežao poslovanje 

svim prijevoznicima. Na žalost i kada nije bilo Covid-a jako se malo putnika vozilo i 

naravno da svatko tko se bavi tom vrstom prijevoza ne vidi matematiku, te je to 

činjenica zbog čega se smanjio broj linija. Provjeriti će no sumnja da će se Grad 

moći javiti za subvencije, vjeruje da su subvencije namijenjene linijskim 

prijevoznicima kako bi nadoknadili gubitak. Što se grada tiče mi smo u proteklih 5-

6 godina predlagali nadležnim službama pri HGK koja odobrava koncesije na 

autobusne linije nove  linije i nove prijevoznike no rekli su da „Ariva“ ima zauzete 

linije i da nije moguće otvarati nove. Smatra da nije fer jer tržište međugradskog 

javnog prijevoza trebalo potpuno liberalizirati te onaj tko ima bolje  cijene treba i 

voziti, a ne na način da netko rezervira liniju a nakon toga ne vozi. Što se tiče 

Dječjeg vrtića iznos od 12.000.000,00 kuna, 700 m2, može se složiti da je cijena 

visoka, no općina Vižinada otvorila je vrtić čija je izgradnja koštala 11.500.000,00 

kn za 600 m2. U iznosu od 12.000.000,00 je i pristupna prometnica, zidovi i još 

neke stvari. No analizirajući i druge gradove u Hrvatskoj nisu bolje prošli. 

 Što se nerazvrstanih cesta tiče slaže se, za neke ceste radi se projekat. 

Komunalni redar obići će ceste te će se vidjeti koje se mogu staviti u program 

dodatne sanacije. Što se tiče nezaposlenosti i dolaska vanjskih radnika, vezano uz 

tvrtku Cimos ista je imala natječaj za radnike i medijsku kampanju te se nakon toga 



što se ljudi sa našeg područja nisu javili morali su posegnuti za radnom snagom 

van naše zemlje.  

Elvis Štrpin iznosi vezano uz pružni prijelaz, prije dvije godine imali smo zahtjev 

Hrvatskih željeznica za zatvaranje određenih pružnih prijelaza gdje smo za neke 

zauzeli stav da ne bi trebali biti zatvoreni, a dobili smo uvjete ako ostaju kako ih 

urediti i označiti. Za navedeni prijelaz nije bilo nikakvih zahtjeva pa će se vidjeti da 

li je adekvatno označen s obzirom da se kod prijelaza ne postižu neke velike brzine 

automobilima i vlakova, te će se izvidjeti situacija. Što se tiče „ležećih policajaca“ u 

Roču prije 1,5 godinu napravljen je prometni elaborat sa ovlaštenim prometnim 

inženjerom, definiran je određeni broj znakova signalizacije i opredijelili smo se za 

najbolje rješenje. Bili smo blizu realizacije projekta s time da smo u suradnji sa PP 

Buzet u obilasku cijelog područja ažurirali i zamijenili dosta dotrajalih znakova 

prometne signalizacije, a sa Istarskim cestama dogovoreno je rješenje oko „ležećih 

policajaca“ gdje bi trošak išao na njihov račun.   Vezano uz nerazvrstane ceste, za 

cestu prema Jagodićima napravljen je projekat. Vezano uz Dječji vrtić smatra da 

će na kraju svih radova uključujući i prilaznu cestu, igrala i dr.  biti cijena manja od 

mnogih gradova.  

 

 

 

TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta 
za 2020. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a. III. Izmjene Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2020. godinu i 

projekcija  za 2021. i 2022. godinu, 

b. III. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2020. 

 

 

 

Martina Zlatić i Elena Grah Ciliga obrazlažu prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Dejan Jakac postavlja pitanje da li se uspjelo naplatiti bankovna garancija ? 

Martina Zlatić odgovara da je. 

Dejan Jakac vezano uz postojeći sustav grijanja u vrtiću, predviđa se 50.000,00 kn 

za spajanje novog djela vrtića na postojeći sistem, da li će se uspjeti tako grijati vrtić? 

Vedran Majcan postavlja pitanje što to znači pošto je aktivirana bankovna garancija 

i pošto su obustavljeni svi radovi, da li su obustavljeni svi radovi sa Zanatopremom, 

koliko vidi već mjesecima se ništa ne radi te ga interesira kakvi su daljnji planovi u 

realizaciji projekta i da li će konačno zaživjeti? Vezano uz Dječji vrtić, slaže se sa 

konstatacijom Damira Kajina da je skupa investicija, vjerojatno kad je krenula nije bilo 

druge opcije, smatra da smo mogli naći jeftinije rješenje u ranijim godinama, ovdje se 

već 7-8 godina predlagalo da se napravi jeftinija varijanta, a 2018. i 2019. već je bilo 

prekasno za takvo nešto, a danas plaćamo sa zakašnjenjem dosta vrtić, a bolje i to 

nego da ga nemamo.  

Damir Kajin zanima ga dinamika vraćanja kredita u narednih 4-5 godina? Svi 

znamo da su izvorni prihodi grada Buzeta cca 35 mil. kuna, ovaj iznos do 53 mil. kuna 

može se zahvaliti novcu sa strane, na žalost ne IŽ jer su oni „kao u hibernaciji medvjeda 



i jazavca“ prema ovoj lokalnoj zajednici, ne može shvatiti zbog čega. Brine ga porast 

nezaposlenih. Investicija privatnog sektora nema, pandemija nam se vraća, što će nam 

se dogoditi ne zna. Prije svega tu misli na Italiju, Sloveniju itd. Ono što je isto tako bitno 

morati ćemo dodatno zapošljavati ljude u vrtić, da li će to biti 6,7 ili osam djelatnika te 

će to na godišnjoj razini nas koštati 700.000,00 kuna, a proračun je i onako 

„prenapregnut“. Mi na žalost nismo ni Medulin ni Vrsar, koji prodaju zemljište po 

visokim cijenama. Kod nas se na žalost ništa ne kupuje ni ništa ne gradi. Ako nešto 

budemo htjeli doći ćemo u situaciju da ćemo morati ne prodavati već poklanjati 

građevinsko zemljište i urediti kompletnu infrastrukturu, ako budemo željeli da netko 

pokrene nekakvu djelatnost. Palača Verzi smatra da će jednog dana biti gotova no 

nikada neće biti u funkciji.  

Vlatko Mrvoš povlači paralelu, Palača Verzi poduzetnički inkubator  nas košta 5,5 

milij. kuna usred starog grada bez parkiranja, cijeli gornji kat Erste banke 1,8 milij. kuna 

u centru Buzeta. Smatra da svatko razuman tko gospodari sa sredstvima znao bi što 

mu je činiti. Da li ić  sa 5,5 milij. kuna u avanturu , pa da imamo nešto što nećemo 

koristiti ili jako malo koristiti jer je neadekvatan prostor ili kupiti gotovu stvar takve 

namjene u centru Buzeta sa parkingom, i svime ostalome što je u blizini pošta i dr. 

Smatra da se poduzetnički inkubator u starom gradu nije trebalo raditi.  Interesira ga 

da li uopće ima zainteresiranih da su se javili da bi uzeli poslovni prostor u 

poduzetničkom  inkubatoru u starom gradu ? Osobno smatra da je strateški važnije 

imati poslovni prostor u centru grada 500 m2 nego inkubator u starom gradu.  

Siniša Žulić u sanaciju Palače Verzi smo krenuli iz tog razloga jer smo uštedjeli. 

Kada bi kupovali prostor na katu zgrade u kojoj se nalazi Erste banka i koja se počela 

nedavno prodavati potrošili bi 1,8 milijuna kuna iz gradskog proračuna, na palaču Verzi 

smo potrošili 1 milijun kuna. Duplo manje novaca iz gradskog proračuna. Iz EU fondova 

iz kojih smo dobili novac ne može se kupovati gotove zgrade veće se može graditi. 

Dobiti ćemo obnovljenu zgradu i vjeruje da će određeni interes poduzetničkog 

inkubatora  tamo biti. Postoje nekakve ideje. Spašena je zgrada u starom gradu, a 

vjeruje da gotovo nitko neće imati sposobnost da gornji kat u zgradi Erste banke 

odnese negdje već ako netko kupi nadamo se da će otvoriti neka nova radna mjesta i 

istoga popuniti, te ćemo imati dva poslovna prostora. Jutros je stigao Ugovor iz 

ministarstva gospodarstva i održivog razvoja. Produžen je rok za izvršenje radova do 

01.06. jer je Agencija SAFU smatrala da je zahtjev opravdan. Vjeruje da će se u tom 

roku uspjeti raspisati natječaj, naći novog izvođača radova i dovršiti posao kako treba. 

Na početku je odrađena  anketa za interes za poduzetničkim inkubatorom, no naravno 

svako vrijeme nosi svoje. Što se tiče Dječjeg vrtića i razgovora oko jedne ili dvije 

prostorije (saće), naš vrtić će biti gotovo pun kada se bude otvorio. Vezano za kredit, 

iznosi da je isto bilo tema na jednoj od sjednici gradskog vijeća kada su bili dostavljene 

i tablice i sav ostali  materijali.  

Martina Zlatić iznosi da je ukupan iznos kredita 5.225.000,00 kuna, na rok od 10 

godina, a kamata je 1,12%, otplata je kvartalno, a počinje od 31.03.2020., glavnica je  

130.000,00, a godišnja kamata iznosi godišnje oko 58.000,00 kn.  

Siniša Žulić vezano za zaduženje iznosi da smo u ovom trenutku najmanje zadužen 

grad u IŽ. Vezano za nezaposlenost ona je narasla ove godine za 20-30 ljudi i to ne bi 

bio nikakav problem kada bi država od poreza na dohodak koji  građani odvajaju 

ostavljala u lokalnoj samoupravi. Da nije bilo poreznih izmjena, naš porez na dohodak 

bi u zadnjih 6-7 godina narastao za preko 35%.  

Nakon rasprave uz 8 glasova „za“  i  6 „suzdržana“ glasa donosi se  slijedeći  



 

 

ZAKLJUČAK  

 

 

Donosi se  III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 2020. godinu, te 
pripadajućih programa i drugih akata: 

b. III. Izmjene Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2020. godinu i 

projekcija  za 2021. i 2022. godinu, 

b. III. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2020. 

 

 

 Sjednica je zaključila sa radom u 19,15 sati. 

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA   PREDSJEDNIK GRADSAKOG VIJEĆA 

   Tatjana Merlić                                                        Dejan Jakac 

 


